

---

# Föredragningslista

## Sektionsmöte 2016-02-23, 17:15

(\* betyder att bilaga finns)

### 1. Formalia

- 1.1. Mötets öppnande  
Matilda Carlson förklarar mötet öppnat klockan 17:35.
- 1.2. Val av mötesordförande  
Matilda Carlson valdes till mötesordförande.
- 1.3. Val av mötessekreterare  
Patric Hjorth valdes till mötessekreterare.
- 1.4. Val av två justerare tillika rösträknare  
David Tranaeus och Marcus Groth valdes till justerare tillika rösträknare.
- 1.5. Fråga om mötets behöriga utlysande  
Kallelse gick ut den 23 januari, i enlighet med stadgarna.

SM beslutar  
*att* anse mötet behörigt utlyst.

- 1.6. Fastställande av föredragningslista  
Mötet fastställer den befintliga föredragningslistan.

- 1.7. Adjungeringar

SM beslutar  
*att* ge Alexander Viklund och Henrik Johansson, representanter från Konglig Datasektionen, närvarorätt och yttranderätt.

Punkten öppnas upp igen

SM beslutar  
*att* adjungera Veine Haglund, representant från THS, med närvarorätt samt yttranderätt.

1.8. Entlediganden  
Inga

1.9. Anmälningssärenden  
Inga

## 2. Rapporter

2.1. Sektionsstyrelsen

Mötesordförande berättar att Styrelsen haft många långa workshops för att ändra stadga och reglemente, varav några kommer dyka upp i propositioner redan idag, men de flesta under SM#4. De har även haft workshop med valberedningen angående att skriva om deras syfte. Man har även haft kickoff med de nytillsatta i styrelsen.

2.2. Näringslivsgruppen

Christian Adbelmassih, Näringslivsansvarig, berättar att Näringslivsgruppen håller på att kontakta företag för en vecka där de kan ha studiebesök. Under jullovet har de satt upp en företagsida på LinkedIn så att en kan ange att en arbetat som funktionär på Medieteknik.

2.3. Studienämnden

Maria Bahrami, Studienämndsordförande, berättar att de haft länkmöte under dagen. Suttit med CSC och kursansvariga och diskuterat kurser som ettan och tvåan läser. Hade även stormöte igår, och nästa stormöte kommer vara innan nästa länkmöte. Hon förklarar att länkmöten är till för att alla studenter ska få chans att uttrycka sig angående kurserna. Har vidare varit på möten med övriga kursansvariga. Börjat jobba med Internationell Sekreterare för att se hur det ser ut med de olika sektionerna.

Emma Bäckström, Studerandeskyddsombud, har varit på utbildning för sin post, och gjort en motion om att ändra mandatperioden så att utbildningen ligger tidigare i posten. Hjälpt till att göra enkät om studiemiljön på KTH. Vill man vara KAS eller en studiegrupp, maila [SNO@medieteknik.com](mailto:SNO@medieteknik.com).

2.4. Klubbmästeriet

Gustav Mattsson, Vice Klubbmästare, rapporterar att MKM har hållt pubar, gasque, tentapub och rekryterat nya aspiranter.

2.5. Kommunikationsnämnden

Petra Olsson, Kommunikatör, rapporterar att KN har två projekt under arbete, bland annat sektionens youtubekanal.

2.6. Övriga nämnder och grupper inom sektionen

METAadorerna: Maria Bahrami, sektionslokalansvarig, jobbar med att få nya personer som kan vara med i gruppen. Har skaffat nya tröjor för grupper, för frågor och ansökningar [sektionslokal@medieteknik.com](mailto:sektionslokal@medieteknik.com).

Marcus Groth, Öfversångsledare, berättar att Sånglederiet ska ha workshop på fredag där de diskuterar nya texter till melodier.

Martin Lindberg, Kulturnämndens Ordförande, berättar att Kulturnämnden har ordnat diverse filmkvällar och spelkvällar. De har även ett gäng saker planerade inför våren, bland annat en "open mic"-kväll.

Kårfullmäktige: Maria Bahrami har varit på kårfullmäktige där de ansvarsbefriat förra kårstyrelsen, och diskuterat nymble-restaurangen. Nästa gång kommer hon fortsätta diskutera hur man sköter saker där. Valperiod i april.

Isabelle Hallman, Internationell Sekreterare, styr upp samarbete med Data, samt ser över internationella studenter under mottagningen.

Mottagningen: ÖPH har rekryterat gruppleddare, haft kickoff och meddelar att mottagningen är öppen för ansökningar. Just nu jobbar de med det, bokar lokaler och lägger scheman.

Robin Palmberg rapporterar att Fanbärarna har haft överlämning och teambuildning med data.

Sektionsmötet öppnar upp punkt 1.7 Adjungeringar.

2.7. Övriga rapporter  
Inga.

### 3. Information

3.1. Information från THS

Veine Haglund, representant från THS, berättar att det är många val i år där nio poster ska bytas ut. Finns info på Campus Competence. Veine uppmanar att komma med feedback till utbildning@ths.kth.se

3.2. Budget 15/16 \*

Kassör går kort igenom hur sektionen ligger till med årets budget.

Mötesordförande förtydligar att alla siffror inte är ifyllda, så balansen stämmer inte överens helt korrekt.

Maria undrar hur man begär mer pengar till sin nämnd. Mötesordförande förklarar att det sker via mail och sedan beslutas av styrelsen.

### 3.3. Verksamhetsplanen 15/16 \*

Mötesordförande visar upp årets uppdaterade verksamhetsplan och förklarar att verksamhetsplanen är en plan över vad alla funktionärer strävar mot i sitt arbete, och skrevs av förra årets funktionärer. Färgkodning till höger, där mörkgrön byter slutförd, ljusgrön klar, gul påbörjad, rött ej påbörjad. Eventuellt inte helt uppdaterad, då man inte haft funktionärsråd inför mötet. Det mesta är påbörjat.

## 4. Bordlagda ärenden

### 4.1. Fyllnadsval av Webmaster

Frida Eklund kandiderar. Frida går tredje året på medieteknik med inriktning interaktiva medier och tycker att webdesign är jättekul. Hon har inte varit aktiv inom sektionen förut men vill bli det, och tycker att detta är en post som passar henne. Hon kan programmeringen och har jobbat lite med hemsidor, där hon är erfaren inom utveckling och design. Hon har även pratat med tidigare webmaster Marcus Frisell, och känner att hon kan hantera allt som posten innebär. En av sakerna hon vill förändra är att ha information på engelska för internationella studenter.

Maria frågar om tidigare aktiviteter inom THS, och Frida berättar att hon har varit copywriter för Armada, där hon var inblandad i deras nya hemsida.

Mötesordförande öppnar upp för diskussion.

SM beslutar

att välja Frida Eklund till Webmaster.

### 4.2. Fyllnadsval av MästerCocken

Diba Vosta kandiderar. Hon går i ettan på medieteknik. Hon tror att hon skulle tycka om posten, då hon älskar att laga mat, men framför allt att äta. Hon ser det som en kul möjlighet att börja sin aktivitet i sektionen som MästerCock. Ser fram emot att komma på recept, och hjälpa styrelsen så de inte behöver laga all mat själva.

Anton Martinsson påpekar att Diba redan är vald som Sektions-Zlatan, och är nyfiken på hur hon kommer bolla det ansvaret, där Diba svarar att hon får sköta det när hon inte spelar.

Diba får en fråga om specialkost, och påpekar att hon kan en del då hon är glutenallergiker och menar att vegetarianer helt enkelt bara inte vill ha kött.

Mötesordförande öppnar upp för diskussion.

SM beslutar  
*att välja Diba Vosta till MästerCocken.*

## 5. Motioner, propositioner, interpellationer och enkla frågor

- 5.1. Proposition om Stadgeändring gällande Sektionens symbol och logotyp \*  
Propositionen togs upp förra SM, men fick då ej enhälligt bifall.  
Emma Klint berättar som bakgrund att den grafiska profilen uppdaterades för tre år sen, men uppdateringen gällde inte på alla platser, så propositionen reglerar de platser som inte uppdaterats.

SM beslutar  
*att bifalla propositionen.*

- 5.2. Motion om Ändring av mandatperiod för Studerandeskyddsombud \*  
Emma Bäckström berättar att det var detta hon var inne på tidigare, och hon vill flytta mandatperiod för STURE till kalenderår då det finns en utbildning som är i början på året som kan vara bra att gå direkt istället för på slutet av posten. Detta kommer innebära ett fyllnadsval i SM#4 till hösten.

Emma Klint frågar om Emma Bäckström kan tänka sig att kandidera till fyllnadsvalet, varpå Emma Bäckström svarar att hon inte vill det men kommer hjälpa till så gott som möjligt, och det är inte omöjligt att gå på posten utan utbildning.

Maria kan se två bra saker med detta, dels att det gynnar studienämnden att det blir jämnt fördelat med antal poster som väljes på SM#2 som på SM#4, då det nu är ojämnt, men även bra för att man ska förstå posten bättre.

Emma Bäckström menar att det har varit oklart med posten tidigare, men THS arbetar med ett styrdokument om hur posten ska genomföras på olika sektioner.

Emma Klint anser att det är en bra ändring, men är orolig över att ingen kommer söka den för att endast sitta över ett halvår inte ges någon utbildning i början.

Maria tycker att det bara är en ändring som behöver göras och att det blir lättast att bara dra bort plåstret.

SM beslutar  
*att bifalla motionen.*

- 5.3. Motion om Reglementesändring (MKM) \*  
Gustav Mattsson förklarar att motionen är till för att göra det lättare för dem att kommunicera med andra klubbmästerier, då MKM har ett system som ingen

annan sektion har vilket är dumt. Det kommer även gå snabbare att välja klubbmästare på SM.

Styrelsen är positiva i deras svar, men föreslår en ändring i motionen, vilken MKM jämkar sig med.

Maria håller med och menar att det kommer spara tid på SM#4 att välja två klubbmästare istället för en klubbmästare och en vice klubbmästare.

SM beslutar

*att bifalla motionen.*

5.4. Motion om Intagningsprocess till Medias Klubbmästari \*

SM måste godkänna alla slutna nämnders intagningar, och styrelsen är positivt inställda.

Marcus Groth undrar vilka ytterligare nämnder som måste göra detta, och Mötesordförande förklarar att alla nämnder med slutna invalprocesser måste göra detta, det vill säga MKM och Mottagningen.

SM beslutar

*att bifalla motionen.*

5.5. Motion om Ansökan om att starta ett sektionsprojekt \*

Projekt angående bröllop med datasektionen som uppfyller krav, däribland att sträva efter att inte gå minus.

Styrelsen ställer sig positiva, men frågar även vad "dokumentera historien" innebär, där Louise Gröndahl svarar att det innebär foto, film och dylikt.

Marcus Groth frågar vem som är datas ansvarige och får till svar att data kommer att välja deras projektledare den 29 mars.

Maria menar att då det inte finns några ekonomiska följder just nu utan en mer detaljerad plan så är det bara att köra.

Emma Klint påpekar att senast ett projekt drogs igång så blev det ekonomiska följder.

Mötesordförande svarar att Data har en plan som går minus, men då vi inte får det så gör vi inte det.

SM beslutar

*att bifalla motionen.*

5.6. Motion angående Ändring av Reglemente för 11.4 Sektionslokalgruppen \*

Maria börjar med att säga att i verksamhetsplanen står det att sektionslokalgruppen ska se över sin del i reglementet, vilket nu är gjort. De har tagit del av processen som styrelsen är i, där man ändrar konstiga formuleringar och stryker formuleringar som överensstämmer med det som

står i samboavtalet. Reglementet har halkat efter när vi uppdaterad samboavtalet, vilket inte är jättebra. Tycker även att alla bör ha tillgång till samboavtalet, så yrkar även på att lägga upp det som en officiell handling. Det står också att hon vill flytta ut så att LOL inte ligger under METAdorerna, och har pratat med postansvarige.

Styrelsen lägger till mandatperioden för LOL, vilket Maria jämkar sig med. Maria lägger till ett förtydligare om vad samboavtal innebär. Det ändrar så att om de bryter mot saker blir det ej reglementesbrott utan avtallsbrott med Data. Lokalchefer får även lite makt att ändra saker, men det mesta är enligt KTHs regler.

SM beslutar  
att bifalla motionen.

- 5.7. Motion angående Ändring av Reglemente för 5. Studentrepresentanter i CSC \*  
Maria berättar att motionen rör nomineringar till studentrepresentanter, där KTH har att alla beslutsfattande organ ska ha studentrepresentanter. Vill ändra så att den överensstämmer med vilka som nomineras idag.  
Styrelsen är positiv och har inget att tillägga.

SM beslutar  
att bifalla motionen.

- 5.8. Motion angående Ändring av Reglemente för 4. Studienämnden \*  
Maria har ändrat beskrivning för PAS, och den är nu inte lika luftig som den tidigare var.  
Styrelsen vill i sitt motionssvar lägga till en punkt om kursutvecklare, och andra allmänna kontinuitetsändringar som följer deras ändringar i reglementet. Maria jämkar sig med motionssvaret.

SM beslutar  
att bifalla motionssvaret.

- 5.9. Proposition om Reglementeändring rörande förändring av Valprocessen \*  
Marcus Groth frågar om man ersatt urnval med något, varpå svaret är mentometerknappar.  
Per Jaakonantti yrkar på att det ska stå "*sker röstning med urnval*" istället för "*sker röstning enligt Ordförande annat lämpligt röstningshjälpmedel*".  
Maria yrkar på ändring till "*från enskild sektionsmedlem måste bifallas*" istället för "*måste bifallas av minst 5 sektionsmedlemmar*".  
Arvid Larsson kommenterar i frågan om att det bara bör krävas att en person vill ha sluten omröstning för att det ska gå igenom att det handlar om

integritetsprincip, vill man inte uttrycka sin åsikt offentligt så är det självklart. Styrelsen jämkar sig med Per och Marias yrkanden.

Maria vill förtydliga att vi nästan alltid har mentometerknappar, så man behöver inte vara orolig att saker inte går rätt till. Hon påpekar att vi också har rösträknare.

SM beslutar

*att bifalla propositionen med ovanstående ändringar.*

5.10. Proposition om Reglementeändring rörande Valberedningen \*

Sanna Nordahl berättar att styrelsen sedan jul har arbetat med reglementet, där mycket inte är konsekvent, rörigt och svårt att tyda. De har jobbat med att förbättra detta med omformuleringar och liknande. Även haft workshop med valberedningen där man tittat igenom styrdokumenterna och försökt förbättra det som står. Det mesta är att de vill skriva om och förtydliga.

Tillägg från mötesordförande är att styrelsen med denna proposition vill lägga till i Valberedningens postbeskrivning att en kan skicka in frågor till valberedningen som kan ställas under SM vid personval.

SM beslutar

*att bifalla propositionen.*

## 6. Valärenden

## 7. Beslutsärenden

## 8. Övriga ärenden

### 8.1. Prisutdelning för tävlingen under Sektionens Dag 2

Mötesordförande förklarar att det under Sektionens Dag utlystes en tävling för de som gick runt och pratade med alla funktionärer på plats. Fyra personer lyckades samla in alla bokstäver, och efter lottning vann Louise Gröndahl, och fick ett pris bestående av två lunchkuponger till Restaurang Nymble.

### 8.2. Diskussion om revisorer att revidera MKM 15/16

Fredrik Spansk inleder med att punkten handlar om att revisorerna ska revidera MKM, men då både han och Moa Winberg är väldigt aktiva inom MKM så är han rädd att det uppfattas som riskabelt. Frågar om nästa års revisorer kanske ska revidera årets MKM.

Adam Nyberg menar att då de inte sköter MKM's kassa så bör det vara okej, men tillägger att han också är med i MKM.

Fredrik tillägger att han tar upp ämnet redan nu då det har potential att bli en jäv situation.



Emma Klint menar att jättemånga är sektionsaktiva i MKM, så om man tar bort möjligheten för dem att vara sektionens revisorer så kanske det blir svårt. Moasäger att det revisorerna fick höra på utbildningen hos THS är att man kanske bör ta in en ny revisor på SM#4 som kan hjälpa till eller någon från THS som kan hjälpa till.

Per föreslår att man har en specifik revisor för MKM.

Fredrik undrar hur det då blir med arvodesrätten från THS som sektionsrevisorerna får.

Maria påpekar att mottagningen också tar emot mycket pengar så man kan inte ha en revisor som är med där. Blir mycket problem om man går den vägen så det kanske är bäst bara att revisorerna helt enkelt inte sköter bokföringar.

Adam tycker att det inte är okej att vara med i MKM och revidera MKM samtidigt. Om en annan nämnd inte sköter sin bokföring går det ut över styrelsen, men när det gäller MKM så går det isåfall ut över Data.

Fredrik tillägger att THS råder att inte ha revisorer i nämnden, men inget satt i sten.

Johan Wetterin funderar på att om det blir problem med många i MKM, så kan man bestämma att de två som blir revisorer, redan innan bestämmer att en av dem inte går med i MKM.

Maria menar att det kan vara bra att isåfall säga till andra nämnder som hanterar pengar att man ser över alla ställen där det kan ske.

Emma Klint fyller i att sektionen under SM#4 2015 rekommenderade att man som revisor inte bör vara aktiv inom någon nämnd, och menar att om vi löser det så här tillfälligt så kanske det inte blir problem i framtiden.

Maria säger att när vi valde revisorer så visste vi att Fredrik var med i MKM. Mötesordförande säger att då var det inte självklart att de skulle revidera MKM. Fredrik tillägger att de inte visste att Moa Winberg skulle vara med i MKM då.

Gustav anser att det enda problemet är om MKM har klantat sig och gjort fel med pengar och de sedan tycker det är okej och sen ytterligare om revisorerna tycker det är okej. Ingen stor sak med andra ord.

Fredrik menar vidare att om vi begränsar så att man inte får ha med folk i nämnder så blir det kanske väldigt svårt att få folk att söka till revisor.

Josefine Möller tycker att man borde se över att ha regler som gör att det inte kan hända, snarare än att man litar på att det inte händer.

Maria avslutar med att säga att vi bör be någon utomstående att titta på det så att allt sköts riktigt.

### 8.3. Övriga frågor

Christian Abdelmassih, Näringslivsansvarig, tar scenen. Han har pratat mycket med branchsdagschef och berättar att om man är student kan det hända att man får enkäter där man ska svara om hur attraktiva arbetsplatser är. En sak

man ska tänka på med de man får är att vem gynnar det att man svarar? Det tar bara tid och man själv tjänar ingenting. Vi svarar, sen rankas det till en fin lista. En sak som det pratas om via bland annat Armada är att enkäter är väldigt vinklade, med talande frågor. Christian har tillsammans med branschdagschefen skapat en egen enkät, som han vill att alla ska fylla i. De har ytterligare pratat med Björn Hedin, och han som har sagt att de som läser ProInt kommer att få bonuspoäng till kursen när de fyller i enkäten. Andra anledningen att bry sig är att han via Näringslivsgruppen och Branschdagsgruppen kommer att titta mycket på hur intresserade sektionen är av företagen som plockas. Resultaten kommer användas som grund när företag kontaktas inför branschdagen, där det kan användas som säljargument, då vi har information som de inte har, alltså till exempel hur målgruppen tycker om det företaget. Istället för generella frågor, så enkel skala med några få steg, som bland andra att en hört företaget men inte vet mer, om man vet men inte vill jobba för dem, eller om man vill jobba för företaget. "De känner till er, man ni kanske inte marknadsför er på rätt sätt". Christian och Branschdagschef har handplockat företagen. Adam Nyberg frågar om var man hittar enkäten om man inte läser proint, varpå Christian svarar att den kommer läggas synlig i alla kanaler. Frida lägger till att det finns en enkät från THS som också bör fyllas i, och Christian instämmer.

Vidare vill Maria lägga till att METAdorerna ska åka till IKEA, och köpa in verktyg till köket som behövs och uppmanar sektionensmötet att kontakta henne om de anser att någonting saknas.

## 9. Mötets högtidliga avslutande

Mötet avslutas 19:22.

Justeras:

---

David Tranaeus

Marcus Groth

Matilda Carlson